
UCHWAŁA NR 258/XXV/2021 
RADY MIEJSKIEJ W ŚREMIE 

z dnia 18 lutego 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji nr 1/2021 

Na podstawie art.18 ust.2 pkt 15, art.18b ust.1 ustawy z dnia 18 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713, 1378) oraz art.9 
ust.2 i art. 13 ust.1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz.U. z 2018 r. 
poz. 870) Rada Miejska w Śremie uchwala co następuje: 

§ 1. Po rozpatrzeniu petycji zarejestrowanej pod nr 1/2021 w sprawie 
podjęcia uchwały przez Radę Miejską w Śremie dotyczącej m.in. poparcia 
petycji "Alarm! STOP zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej 
SZCZEPIONCE!" nie uwzględnia się petycji z przyczyn wskazanych 
w uzasadnieniu do niniejszej uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącą Rady Miejskiej w Śremie do 
zawiadomienia wnoszącego petycję o sposobie jej rozpatrzenia. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

   

Przewodnicząca Rady 
 
 

Katarzyna Sarnowska 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: 68498284-5C1E-44C8-AF76-06B85952F475. Podpisany Strona 1



Uzasadnienie

UCHWAŁY NR 258/XXV/2021
RADY MIEJSKIEJ W ŚREMIE

z dnia 18 lutego 2021 r.

w sprawie rozpatrzenia petycji nr 1/2021

W dniu 5 stycznia 2021 r. Stowarzyszenie Polska Wolna od GMO
przesłało drogą elektroniczną petycję - list otwarty adresowany m.in. do
radnych. W dniu 18 stycznia 2021 r. również drogą elektroniczną wpłynęło od
ww. Stowarzyszenia uzupełnienie petycji - listu otwartego, adresowanego już
do Rady Miejskiej w Śremie. Wymieniona petycja została zarejestrowana
w rejestrze petycji złożonych do Rady Miejskiej w Śremie pod nr 1/2021.
Petycja nie zawiera braków formalnych, w związku z tym został jej nadany
dalszy bieg.

W dniu 27 stycznia 2021 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miejskiej w Śremie przeprowadziła postępowanie wyjaśniające i uznała, że
petycji nie należy uwzględnić. Przede wszystkim wskazać należy, że Rada
Miejska działa wyłącznie w granicach i na podstawie prawa. Kompetencje
Rady zostały szczegółowo określone w ustawie o samorządzie gminnym.
Rada nie ma kompetencji by podejmować uchwałę:

1)popierającą petycję,

2)domagającą się od Rządu RP, posłów i senatorów natychmiastowego
zaprzestania eksperymentu ze szczepieniem,

3)domagającą się dopuszczenia do mediów publicznych polskich
i zarganicznych lekarzy i naukowców którzy wskazują na możliwe
powikłania poszczepienne,

4)domagającą się odwołania wszystkich ograniczeń wolności.

Biorąc pod uwagę to, że w chwili obecnej nie ma absolutnie żadnego
przymusu poddania się szczepieniu przeciwko COVID-19, jakiekolwiek
sprzeciwianie się przez Radę rzekomym eksperymentom medycznym na
obywatelach, należy uznać za nieuzasadnione. Również kompetencja
dotycząca ograniczeń wprowadzonych na czas pandemii leży w sferze Rady
Ministrów oraz Sejmu, tak więc Rada Miejska nie ma możliwości by
domagać się czegoś w tej materii w sposób władczy.

Przewodnicząca Rady

Katarzyna Sarnowska
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